
extra pride München
Workshops und Performances

“HIV activism”(english)

Workshop, 11.00 -12.30 Uhr

Lack of full engagement of queer and trans* refugee community is a big barrier in the
success of Aids response. We need countless participation of queer and trans* community
activism and solidarity this will be paramount in providing people affected by HIV with
information, services, social protection and hope. However, we need to educate our
communities about the availability of different HIV prevention products and treatments. That
will create demand for the services and in addition promote the uptake of the HIV services. 

Cameron Kakande - Gay, Sex work and HIV activist
is a sex educator, and retired fashion designer. For the last three years, Cameron's work has
focused on the intersections between health, gender, sexuality and (forced) migration across
Germany. Cameron sits on the steering Community of Africa Community Advisory Board
Uganda Chapter and entity that advocates for better HIV policies and Service delivery. He is
a a member of “Beyond Color”, cofounder and Executive Director of People Like Us “PLUS”
a queer led refugee and migrant organization based in Munich Germany.

“Empowerment for BIPoc‘s“ (german & english)

Workshop, 11-12.30 Uhr

As queer BIPoc’s we need more time to recover and relax from the daily challenges in our
lives. Today we are coming together to talk about it and feel how we can improve our coping
strategies to enjoy our lives with a bit less stress. Feel free to bring your drum or flute or
other items and some motivation & energy to share with each other!

Als queere BIPoc‘s brauchen wir mehr Zeit, um uns von den täglichen Herausforderungen in
unserem Leben zu erholen und zu entspannen. Heute kommen wir zusammen, um darüber
zu sprechen und zu fühlen, wie wir unsere Bewältigungsstrategien verbessern können, um
unser Leben mit etwas weniger Stress zu genießen. Fühl Dich frei, deine Trommel oder Flöte
oder andere Gegenstände mitzubringen und Motivation und Energie, damit wir sie
miteinander teilen können.



Diana-Sandrine Kunis - social justice & diversity Trainerin und politische Aktivistin
Diana-Sandrine Kunis, eine der Gründer*innen des Social Justice Institut München, welches
mit Workshops, Beratung und Veranstaltungen zu unterschiedlichen
Antidiskriminierungsthemen aufklärt. Über Rassismus lernen wir auf ihrer Instagram-Seite
"Radical Diversity", sie grenzen sich bewusst von dem Mainstream Diversity-Begriff ab. Sie
stehen für die Anerkennung aller Menschen in ihrer radikalen Verschiedenheit & fordern die
Gleichbehandlung aller marginalisierten Gruppen auf struktureller Ebene.

Manuel Ricardo Garcia - Trans*- und Antiracist Aktivist und Photoartist
Manuel ist Trans*aktivist, Photoartist, Gründer der Gruppe “Beyond Color”, Organisator der
Münchner Trans*- und Inter*Tagung, Autor des Buches "TransMen of the World", Rolemodel
und aktives Mitglied von IWWIT, der Safe Sex Kampagne der Deutschen Aidshilfe und
Überlebender eines Hate Crimes. Manuel ist Referent für Vorträge und Empowermentwork
für People of Color, spirituelle Arbeit sowie für viele Trans*themen. Manuel lebt in München
und Berlin und hat Familie in Chihuahua, Mexico.

“Insight into my sexwork“ (german & english)

Workshop, 11-12.30 Uhr

Maha möchte mit euch über Themen rund um Sexarbeit, Arbeiten als trans* PoC Person und
Powerdynamiken sprechen. Die Gesprächsrunde ist offen für viele Fragen. Maha bringt auch
ein paar Spielsachen mit, falls Ihr Lust habt etwas anzuschauen oder etwas auszuprobieren.

Maha would like to talk to you about topics related to sexwork, working as a trans* PoC
person and power dynamics. The discussion round is open to many questions. Maha also
brings some toys if you feel like looking at something or trying something out.

Maha – activist*
ist in Bochum geboren und lebt seit einigen Jahren in Berlin. Maha
arbeitet in einer queeren Bar und als Dominatrx und beschäftigt sich
mit Lust, Kinks, Sexualität und Körpern.

Maha was born in Bochum and has been living in Berlin for several
years. Maha works in a queer bar and as a dominatrx and deals with
lust, kinks, sexuality and bodies.

https://www.instagram.com/socialjusticeinstitutmunchen/?hl=de


“queer femme space“ (german & english)

Workshop, 13.30-15 Uhr

Wir wollen einen Raum schaffen wo wir uns mit anderen Femmes, femininen Lesben,
Queers, Trans, Inter und Non-Binary Personen über unsere Erfahrungen mit
Femmefeindlichkeit in queeren Räumen austauschen. Unsere Weiblichkeit wird oft gar nicht
als queer wahrgenommen. In unserem Workshop wollen wir uns gegenseitig empowern.

We want to create a space where we can share our experiences of femmephobia in queer
spaces with other femmes, feminine lesbians, queers, trans, inter and non-binary people. Our
femininity is often not perceived as queer at all. In our workshop we want to empower each
other.

Ria Heyab - Antiracist und Femmeaktivist
kommt aus Eritrea und lebt seit 17 Jahren in Deutschland. Sie ist Aktivistin, Mitglied der
Gruppe Beyond Color/München und Friseurmeisterin. Ria hält Vorträge zum Thema
Rassismus, Intersektionalität, Colorism und Female Empowerment. Außerdem ist Ria DJ, die
sich auf Afrobeats, R&B und Hip Hop spezialisiert hat und auf diversen queeren Events
auflegt. Ihr Lebensmotto ist: "sei queer, sei gay, sei beides oder anders, aber sei du selbst."

Rena Onat - queere Kunst- und Medienwissenschaftlerin
interessiert sich für Queer of Color Kritik in der visuellen Kultur. Sie positioniert sich als
türkeistämmige Femme of color und hat ihre Doktorarbeit zum Thema „Orientierungen.
Queere Künstler_innen of Color und Verhandlungen von Disidentifikation, Überleben und
(Un-) Archiving im deutschen Kontext“ geschrieben. Sie hat am Institut für
Medienwissen-schaft der HBK Braunschweig und im Helene-Lange-Kolleg Queer Studies
und Inter-medialität: Kunst - Musik - Medienkultur an der Uni Oldenburg als wissenschaftliche
Mitarbeiterin gearbeitet. Sie ist Frauenbeauftragte an der Weißensee Kunsthochschule
Berlin. Sie mag Pferde.

“LGBTIQ+ Human Rights“ (english)

Workshop, 13.30-15 Uhr

Just a few short decades ago, it would have been unthinkable for LGBTIQ+ people to
take to the streets of Europe – anywhere in Europe – and state their rightful pride in who
they are. Yes, there are still places where this remains difficult or impossible. Yes, there
are many places where LGBTIQ+ people suffer discrimination. And yes, we should act to
make things better. We are looking to develop new standards to counter hate speech and
hate crime more effectively and ensure equality for Black queer people and queer People
of Color.



Hamidu Sessaazi - young queer activist from Uganda
He loves to meet people and share common experiences and learn from others' unique lives.
His Currently focusing his energy on project planning and advocacy for queer and trans
refugees and Migrants. Hamidu is the Finance Director of People Like Us “PLUS”.

Kasagga Rogers - Human Rights defender
with a passion of empowering LGBTIQ+ people at the grass root level, Rogers has
engaged in numerous Human Rights Campaigns with key player organisations worldwide.
He is so enthautiated about his vision "HUMAN RIGHTS FOR ALL", Kasagga is the Deputy
Executive Director of People Like Us “PLUS”.

“HIV activism“ (english)

“queeres Leben mit Behinderung“ (german)

Workshop, 13.30-15 Uhr

In ihrem Workshop möchte Chris über Themen rund um queere Menschen mit Behinderung
sprechen. Der Workshop soll auf die vielschichtigen von Menschen, die von der Gesellschaft
behindert werden, hinweisen und zum Austausch anregen. Wir Alle müssen lernen besser
damit umzugehen.

Chris Kiermeier, betreibt den Blog Sexabled und gehört zum ehrenamtlichen Team der
Trans*Inter*Beratungsstelle München. Auf Ihrem Blog behandelt Chris hauptsächlich das
Thema Sexualität mit einer Behinderung, es gibt aber auch Schnittstellen zu Themen wie
Sexarbeit, Kinks und LGBTQIA+ Themen, letzteres mit Schwerpunkt auf trans*Menschen.



Performances
ab 15.15 Uhr

Sheilla Stellah alias Smooth Operator - Aktivist*in, performer*in
Sheilla ist eine androgyne Kenianerin und lebt seit 8 Jahren in München und arbeitet in der
Pflege. Sie ist außerdem Schauspielerin, liebt Tanz und stille Momente. „Nennt mich Quing.“
Sheilla ist aktives Mitglied des queeren Vereins „Beyond Color. Sheilla ist eine queere
Aktivist*in, gibt Vorträge zum Thema Rassismus und ist Drag King - Performance Künstler*in.

Sheilla is an androgynous Kenyan and has been living in Munich for 8 years now and works
in care. She is also an actress, loves dance and quiet moments. "Call me Quing." Sheilla is
an active member of the queer association "Beyond Color". Sheilla is a queer activist,
lecturer on racism and drag king - performance artist.

Malonda - Sängerin, Songwriterin & Elektric diva
Malonda ist eine in Berlin lebende Elektric Diva, die eigene Songs schreibt und auch auf
Theaterbühnen brilliert. Neben der Musik brennt sie für antirassistische und
queer-feministische Themen. Indem sie über Geschlechterrollen, Sex und Diversität singt
und spricht, macht sich Malonda als politische Künstlerin einen Namen. Instagram:
@frau_malonda Fotocredit von Malondas Bild: Demetrius Lakakis

Malonda is an electric diva living in Berlin, who writes her own songs and also shines on
theater stages. In addition to music, she is passionate about anti-racist and queer-feminist
topics. Malonda is making a name for herself as a political artist by singing and speaking ab
out gender roles, sex and diversity. Instagram: @frau_malonda

Alicia Darling – performance artist
ist eine ausgesprochene Aktivistin für Transfrauen, die Transfrauen nachdrücklich ermutigt,
aufzustehen und sichtbar zu sein. Sie hat einige Auszeichnungen gewonnen, darunter: Trans
Charisma of the Year from Sweden 2016-2017, Miss Pride Uganda 2015-2016, Prom Queen
Uganda 2016-2017, und sie hat diese Privilegien genutzt, um die grass root community zu
erreichen und sie für HIV und Hepatitis zu sensibilisieren.

Alicia is an outspoken Trans woman Activist who strongly encourages Trans women to stand
up and be counted. She has won a couple of accolades which includes: Trans Charisma of
the Year from Sweden 2016-2017, Miss Pride Uganda 2015-2016, Prom Queen Uganda
2016-2017 and she has used those privileges to reach out to the grass root community and
sensitize them about HIV and Hepatitis.

Sebastian Choquehuanca – activist & performer
Sebastian ist Deutsch-Peruaner und studiert Sozial- und Kulturanthropologie. Auch durch die
Auseinandersetzung mit seinen Wurzeln in Peru, interessiert er sich für Umweltgerechtigkeit
und indigene Perspektiven auf Umwelt und Sexualität. Er interessiert sich für Queere
Ökologie und begeistert sich für Tanz und Embodiment als Möglichkeiten für Empowerment
und Transformation. In seinen ersten Schritten mit künstlerischen Ausdrucksformen,
experimentiert Sebastian mit Bewegung, Musik und gesprochenem Text.

Sebastian is a German-Peruvian student of Social and Cultural Anthropology. Reconnecting
with his Andean Quechua roots, he is interested in environmental justice and indigenous
perspectives on ecology and sexuality. He is exploring Queer Ecology and is passionate
about dance and embodiment as means of empowerment and transformation. In his steps of
artistic expressions, he experiments with movement, music and spoken word.
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